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Vragen van de leden Jetten (D66) en Van Brenk (50PLUS) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Proef met 
OV-chip op mobiel mislukt» (ingezonden 25 april 2018). 

Vraag 1
Deelt u de mening dat mobiel inchecken en betalen in het openbaar vervoer 
(ov) bijdraagt aan het doel om de ov-reiziger met gemak en comfort van deur 
tot deur te laten reizen en daarmee de drempel verlaagt om met het 
openbaar vervoer te reizen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het hoogst opmerkelijk en teleurstellend is dat 
Translink en de telecomproviders ondanks al hun technologische en digitale 
kennis niet in staat zijn gebleken om hun systemen technisch op elkaar af te 
stemmen? 

Vraag 3
Bent u op de hoogte van de meningsverschillen tussen Translink en de 
telecomproviders die een rol hebben gespeeld in het mislukken van deze 
proef? Zo ja, kunt u deze delen? 

Vraag 4
Bent u, of is uw voorganger, tussentijds geïnformeerd door Translink over de 
voortgang van deze proef? Zo ja, kunt u aangeven wat er met die informatie 
is gedaan? Zo nee, bent u bereid om met Translink in gesprek te gaan om de 
oorzaken te achterhalen en zodoende dergelijke mislukkingen in de toekomst 
te voorkomen? 

Vraag 5
Hebben deelnemers aan deze proef onnodige kosten gemaakt als gevolg van 
het niet goed functioneren van de techniek? Krijgen zij deze kosten vergoed? 

Vraag 6
Heeft het mislukken van deze proef gevolgen voor andere proeven die lopen 
op het gebied van alternatieve betaalwijzen in het openbaar vervoer? 

1 NOS, 24 april 2018 (https://nos.nl/artikel/2228736-proef-met-ov-chip-op-mobiel-mislukt.html)
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Vraag 7
Bent u bereid om het initiatief te nemen om gezamenlijk met vervoerders, 
Translink en de telecomproviders alsnog toe te werken naar een systeem 
voor mobiel betalen in het openbaar vervoer?
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